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PROTOKÓŁ Nr XXIV/16 

SESJI RADY MIASTA KAMIENNA GÓRA 

z dnia 24 października 2016 r. 

odbytej w Sali Witrażowej Urzędu Miasta w Kamiennej Górze 
 

Godzina rozpoczęcia Sesji 15.00, zakończenia 15.25 

 

Obecnych na Sesji – 18 radnych – lista obecności stanowi zał. Nr 1 do protokołu. 

Nieobecni: radny Andrzej Jasiński, radna Zofia Kolat, radny Wiesław Sobiechowski 

 

Obsługa radcowska – Adwokat Tomasz Łuczkowski 

 

 

Ad. 1. Otwarcie Sesji 

 

Sesję otworzył i prowadził Przewodniczący RM H. Różański. Powitał radnych, Burmistrza 

Miasta (BM), Skarbnik Miasta, radnych oraz kamiennogórskie media. 

 

Przewodniczący RM stwierdził, że w Sesji uczestniczy 17 radnych (w momencie otwarcia 

Sesji nieobecny był radny T. Baćko) na 21 ustawowego składu Rady, co stanowi quorum, przy 

którym RM może obradować i podejmować uchwały. 

 

Na salę obrad przybył radny T. Baćko (obecnych 18 radnych). 

 

 

Ad. 2 Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad 

 

Przewodniczący RM odczytał ustalony porządek obrad: 

 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad. 

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Kamienna Góra na 2016 rok. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zabezpieczenia środków w budżecie Miasta Kamienna 

Góra na 2017 r. na realizację projektów przewidzianych do dofinansowania w ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Dolnośląskiego 2014-2020. 

5. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Miejskiej Kamienna Góra. 

 

6. Sprawy różne. 

7. Zamknięcie Sesji. 

 

Nikt nie zgłosił wniosków dotyczących zmian w porządku obrad. 

 

 

Ad. 3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Kamienna Góra na 2016 rok 

 

Projekt uchwały w powyższej sprawie przedstawiła Skarbnik Miasta Iwona Pazgan. 
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Nikt z radnych nie wniósł zapytań, ani uwag do przedstawionego projektu uchwały, 

w związku z czym Przewodniczący RM zarządził głosowanie. 

 

Przewodniczący RM stwierdził, iż w wyniku głosowania RM Kamienna Góra jednogłośnie, 

tj. przy 18 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr XXIV/161/16 w sprawie zmian w budżecie miasta 

Kamienna Góra na 2016 rok – zał. Nr 2 do protokołu. 

 

 

Ad. 4. Podjęcie uchwały w sprawie zabezpieczenia środków w budżecie Miasta Kamienna 

Góra na 2017 r. na realizację projektów przewidzianych do dofinansowania w ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Dolnośląskiego 2014-2020 

 

Projekt uchwały w powyższej sprawie przedstawiła Skarbnik Miasta Iwona Pazgan. 

 

Nikt z radnych nie wniósł zapytań, ani uwag do przedstawionego projektu uchwały, 

w związku z czym Przewodniczący RM zarządził głosowanie. 

 

Przewodniczący RM stwierdził, iż w wyniku głosowania RM Kamienna Góra jednogłośnie, 

tj. przy 18 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr XXIV/162/16 w sprawie zabezpieczenia środków 

w budżecie Miasta Kamienna Góra na 2017 r. na realizację projektów przewidzianych do 

dofinansowania w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Dolnośląskiego 2014-2020 – zał. Nr 3 do protokołu. 

 

 

Ad. 5. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Miejskiej Kamienna Góra 

 

Projekt uchwały w powyższej sprawie przedstawiła Skarbnik Miasta Iwona Pazgan. 

 

Nikt z radnych nie wniósł zapytań, ani uwag do przedstawionego projektu uchwały, 

w związku z czym Przewodniczący RM zarządził głosowanie. 

 

Przewodniczący RM stwierdził, iż w wyniku głosowania RM Kamienna Góra jednogłośnie, 

tj. przy 18 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr XXIV/163/16 w sprawie zmieniającą chwałę 

w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Miejskiej Kamienna Góra – zał. 

Nr 4 do protokołu. 

 

 

Ad. 6. Sprawy różne 
 

Radny J. Chodasewicz zapytał, czy Przewodniczący RM otrzymał pismo od Starosty 

Kamiennogórskiego w sprawie zmiany Lokalnego Programu Rewitalizacji, kiedy radni będą 

mogli się z nim zapoznać i czy temat ten będzie poruszony na najbliższych Sesjach? 

 

Przewodniczący RM powiedział, że pismo wpłynęło do Biura Rady Miasta stosunkowo 

niedawno i zostało już skierowane na posiedzenia Stałych Komisji. W piątek projekt uchwały 

w sprawie zmiany zagospodarowania przestrzennego będzie głosowany na Sesji. 
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Radny J. Chodasewicz zapytał, czy w ogóle jest możliwe włączenie do LPR obiektów, o 

których w piśmie wspomina Starosta? 

 

Przewodniczący RM stwierdził, że wszystkie miejscowe plany zagospodarowania 

przestrzennego mogą ulegać zmianie i jeśli Rada Miasta uzna to za konieczne, to tak się stanie. 

Po chwili Przewodniczący RM sprostował swoją wypowiedź i powiedział, że jednak projekt 

uchwały nie znajduje się w porządku obrad piątkowej Sesji. 

 

Radna C. Róg poprosiła o jak najszybsze skierowanie sprawy pod obrady Komisji Rady, 

aby dochowane zostały terminy i radni mogli zająć stanowisko w oparciu o faktyczne dane. 

Powiat Kamiennogórski nie ma możliwości być członkiem Aglomeracji Wałbrzyskiej i za 

pośrednictwem gmin może uczestniczyć w niektórych projektach, a zatem ważne jest, 

aby sprawa została rzetelnie przeanalizowana. 

 

BM wyjaśnił, że zajął stanowisko wobec uwag Starosty Powiatowego i cała dokumentacja 

została skierowana na Komisje Rady. Miasto z kolei od ósmego listopada będzie składało 

pierwsze wnioski na bazie LPR-u i niemożliwym jest przychylenie się do wniosku powiatu, 

ponieważ musielibyśmy wycofać uchwalony program i od nowa przeprowadzać procedurę, 

a to uniemożliwiłoby miastu składanie  swoich wniosków. 

 

Radna C. Róg powiedziała, że rozumie to wszystko, ale wniosku Starostwa nie można 

pozostawić bez podpartej faktami odpowiedzi i trzeba wziąć pod uwagę, że wnioski można 

składać jedynie do 30 listopada. 

 

Kierownik Wydziału ZIF Urzędu Miasta Dariusz Adamczyk wyjaśnił, że w terminie 

8-30 listopada 2016 r. można składać wnioski dotyczące gospodarki mieszkaniowej, czyli nie 

tego zakresu, o który wnioskuje powiat. 

 

Radny J. Chodasewicz poprosił o opinię prawną – czy nie można jednak do LPR-u 

wprowadzić zmiany? 

 

Adwokat wyjaśnił, że nie widział wniosku ze Starostwa i nie zna tego tematu. 

 

BM powtórzył, że przy zmianie programu na nowo rusza cała procedura i należy go wycofać 

po to, aby dopisać dwa tematy (o które wnioskuje Starostwo). Program został przekazany do 

Urzędu Marszałkowskiego i nie możemy pozwolić sobie na spisanie na straty naszych 

wniosków. Podkreślił, że powiat złożył wnioski po terminie na to przewidzianym i dodał, 

że po tym, jak nasze wnioski zostaną przyjęte możemy rozmawiać o zmianie LPR-u. 

 

Radna C. Róg zapytała, czy w momencie kiedy pojawiły się możliwości na składanie kart 

projektowych powiat został o tym poinformowany i czy gmina wysyłała informacje o takich 

możliwościach? 

 

BM odpowiedział, że procedura z tym związana obowiązywała wszystkich jednakowo – były 

ogłoszenia w mediach, spotkania konsultacyjne i pomimo krótkiego czasu (w całej Polsce) 

wszystkie instytucje i jednostki mogły się zgłaszać. Do nikogo nie wysyłano indywidualnych 

zawiadomień.  

 

Radny B. Wągrowski podkreśli, że w spotkaniu konsultacyjnym udział brała Przewodnicząca 

Rady Powiatu Kamiennogórskiego. 
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BM dokończył, że Starostwo przysłało wniosek, jak projekt programu był już gotowy 

i opublikowany z informacją o możliwości składania uwag, ale do treści w nim zawartych. 

 

Radny J. Chodasewicz stwierdził, że BM nie po raz pierwszy minął się z faktami, ponieważ 

radni głosowali projekt uchwały na koniec września, a pismo z powiatu wpłynęło do UM 

14 września br., czyli wcale nie po czasie. 

 

Kierownik Wydziału ZIF D. Adamczyk wyjaśnił, że to co zgłosił powiat 14 września br. 

powinno było być zrobione, ale do 5 lipca br. Złożone we wrześniu wnioski powodowałyby 

przebudowę całego programu, co nie jest możliwe i dodał, że to raczej radny J. Chodasewicz 

mija się z prawdą w tej sytuacji. 

 

Radny Z. Nagórny powiedział, że w tej sytuacji kluczową rolę odegrają opinie radnych, 

które wyrażone zostaną na Komisjach. 

 
 
 

Ad. 7. Zamknięcie Sesji 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący RM zamknął XXIV Sesję Rady Miasta 

Kamienna Góra w dniu 24 października 2016 r. 

 

Protokołowała: 

Katarzyna Poręba – Plasło     Przewodniczący Rady 

/-/ Henryk Różański 


